
 
Zápis z Konference předsedů klubů sdružených v AVCC AČR 

 konané 4. listopadu 2012 v Brně. 
 

Přítomni: zástupci klubů dle prezenční listiny. 
VV AVCC: Čečil František, Minářík Stanislav, Krejčí Jiří, Rek Antonín, Jež Jan 
 

1. Zpráva předsedy AVCC AČR 
V průběhu volebního období došlo k uklidnění situace ve veteránském hnutí, byla 
obnovena vzájemná spolupráce s ostatními veteránskými uskupeními v ČR, došlo k 
zapojení KLTK do krajských testačních komisí. Na půdě FIVA zaujala AVCC AČR zase 
důstojné postavení, Ing. S. Minářík se stal členem legislativní komise FIVA. Oldtimer 
Bohemia Rallye Mladá Boleslav je jediným podnikem kategorie FIVA A v ČR. Tato 
soutěž byla hodnocena delegovaným komisařem FIVA velmi kladně. 
Podařilo se obnovit tradiční akce v Opletalově ulici před budovou AČR. V letošním 
roce byla uskutečněna výstava k výročí založení firmy Praga. Bylo vystaveno přes 100 
exponátů a výstavu navštívila řada významných hostů, např. primátor hlavního města 
Prahy. V příštím roce se bude konat podobná akce k 80. výročí startu závodu 1000 
mil čsl. 
Podařilo se vytvořit Metodiku testování HV a předseda technické komise se stal 
členem komise pro řízení KTK. V této souvislosti je třeba zdůraznit, že AVCC AČR se 
významnou měrou podílí na změnách právních předpisů týkajících se HV. 

 
2. Zpráva místopředsedy AVCC AČR 

    Ing. Minářík informoval o práci Mezinárodní historické komise FIA CHI, která se 
zaměřila na spuštění nových webových stránek www.fia.com, kde lze najít informace 
o automobilových muzeích a soukromých, avšak volně přístupných sbírkách 
historických vozidel. Zprvu v Evropě a seznam bude dále doplňován i o 
mimoevropská muzea. Tyto stránky jsou volně přístupné a program bude dále 
rozšiřován o podrobnější informace. FIA CHI zároveň zahájila jednání o záchraně 
ohrožených archivů z oblasti historie motorismu, kde se snaží o zapojení národních 
autoklubů do této akce, což se podařilo už ve Španělsku, Belgii a Rusku. 

 Legislativní komise FIVA, která se sešla naposledy během podzimního zasedání, se 
soustředila na dopracování tzv. Turínské charty, která představuje základní materiál 
pro lobbistu FIVA ve všech orgánech EU. Dále se připravuje rozsáhlá dotazníková 
akce, kterou bude provádět nezávislá agentura zřejmě ze SRN, jejímž cílem je získat 
kvalitní argumenty o provozu historických automobilů v jednotlivých zemích a jejich 
ekonomický přínos. 

 Sportovní komise FIVA zařadila do kalendáře všechny požadované sportovní akce 
AVCC AČR. 

 Technická komise FIVA pověřila ADAC digitalizací karet FIVA ID i souvisejících 
technických podkladů, což je samozřejmě dlouhodobý úkol. 



3. Zpráva předsedy technické komise AVCC AČR 
Technická komise průběžně plní trvalý úkol, tj. aktualizace Metodiky pro testování HV 
v souladu s vývojem platné legislativy a v souladu s problémy, které se v oblasti 
testování HV v průběhu roku objeví. 
TK připravila podklady pro vydání pověření pro testování KLTK. Pověření pro 
testování bylo uděleno 51 klubům. 
Je trvale zpracováván přehled testovaných HV. V této souvislosti je nutno 
konstatovat, že některé kluby nedodržují termín pro odeslání příslušného hlášení a 
proto se přehled zpracovává velmi obtížně. V evidenci KLTK naší asociace je v 
současné době skoro 4500 HV. 
Předseda TK se pravidelně zúčastňuje zasedání Komise pro řízení KTK. Na zasedáních 
tohoto orgánu se řeší neshody v testování HV. Komise provádí kontroly KTK. V 
letošním roce tento orgán nastavil principy tzv. „EKO testování“. 
 

4. Zpráva předsedy sportovní komise AVCC AČR 
Sportovní komise má v současné době 5 sportovních komisařů. 
Mistrovství ČR-Pohár HV AVCC AČR, mělo celkem 6 soutěží. Celého seriálu se 
zúčastnilo celkem 299 soutěžících. Problémem je však splnění jedné z hlavních 
podmínek pro vyhodnocení soutěžícího, tj. účast na nejméně dvou soutěžích seriálu. 
Z tohoto důvodu jsou ve třech kategoriích vyhlášeni pouze jejich vítězové. 
 

5. Výroční konferenci byl předložen návrh Organizačního a jednacího řádu AVCC, 
který byl přítomnými jednohlasně odsouhlasen a bude předložen Prezidiu AČR. 

 
6. Výroční konference zvolila složení VV AVCC AČR na další období. 

Čečil František – předseda 
Krejčí Jiří 
Minářík Stanislav 
Rek Antonín 
Jež Jan 
Karásek Jiří 
Kadavý Petr 
Návrh výkonného výboru bude předložen Prezídiu AČR. 

 
7. Diskuze 

 Bohdan Novotný – upozornil na neshody v oblasti HV a požadoval sdělení, jakým 
způsobem budou takovéto případy řešeny. Dotaz byl zodpovězen a problematika 
vysvětlena  předsedou TK. 

 
  
 Zapsal: František Čečil – předseda AVCC 


